
Protokół

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady
Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 09 maja 2018 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 14:00

Zakończenie obrad – godz. 16:45

Posiedzenie  rozpoczęło  się  w  Urzędzie  Gminy  w  Trąbach  Wielkich  w  gabinecie

Przewodniczącego  Rady  Gminy.  Posiedzenie  otworzył  Przewodniczący  Komisji

Ekonomicznej Radny Marian Płotka.

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnej Anny

Stosio  oraz  Radnego  Karola  Kusaja.  Ustawowy skład  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju

Gospodarczego   Rady  Gminy  wynosi  10  radnych.   Przewodniczący  stwierdził,  że  jest

kworum,  według  listy  obecności  obecnych  8  Radnych.  Listy obecności,  radnych  stanowi

załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący komisji odczytał porządek posiedzenia:

1. Wizja lokalna na żwirowni – c.d. rozpatrzenia wniosku Żwirownia Nowe Gołębiewko

Sp. zo o. Sp. k.  z dnia 18.12.2017r. w sprawie włączenia działek w granice złoża.

2. Analiza naliczania i egzekwowania opłaty adiacenckiej i planistycznej w gminie w 2017r.,
/Referują: Pani Katarzyna Milbrant- specjalista ds. geodezji;
      Pani Anna Krępa podinspektor ds. księgowości budżetowej/

3. Działalność Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 2017 roku.,
/Referuje Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich/

4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017r.

5. Sprawy bieżące:

a) Rozpatrzenie wniosku z dnia 19.03.2018r. nr WZP.GN.6840.9.2018 dotyczącego
sprawy Pana Zdzisława P. w sprawie zakupu działki gminnej w Mierzeszynie;

b) Rozpatrzenie wniosku z dnia 20.04.2018r. nr WZP.GN.7125.4.2018 dotyczącego
sprawy Pani Janiny K.  w sprawie wykupu lokalu mieszkalnego.   

/Zapoznanie się z treścią pisma w powyższej sprawie skierowanej do Radnych Rady/

Ad  1.  Wizja  lokalna  na  żwirowni  –  c.d.  rozpatrzenia  wniosku  Żwirownia  Nowe
Gołębiewko Sp. zo o. Sp. k.  z dnia 18.12.2017r. w sprawie włączenia działek w granice
złoża.

Członkowie komisji udali się na wizję lokalną na drogę przy żwirowni w Gołębiewku.
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Po zapoznaniu się członków komisji z sytuacją w terenie wspólnie ustalono, że członkowie
komisji,  z  podjęciem  decyzji,  poczekają  do  czasu  odbycia  się  spotkania  wnioskodawcy  z
mieszkańcami.

Ad 2. Analiza naliczania i egzekwowania opłaty adiacenckiej i planistycznej w gminie w
2017r.,

/Referują: Pani Katarzyna Milbrant- specjalista ds. geodezji;
      Pani Anna Krępa podinspektor ds. księgowości budżetowej/

/Do posiedzenia dołączyła Pani Katarzyna Milbrant oraz Pani Anna Krępa./

Pani   Katarzyna Milbrant wraz z Panią Anną Krępą kolejno poinformowały że:

Zaległości z tytułu opłat  na dzień 31 grudnia 2017r. wynosiły:

 adiacenckiej - 74 764,05 zł. (liczba podatników zalegających z opłatą -  77 osób) 

 planistycznej - 33 394,70 zł. (liczba podatników zalegających z opłatą - 5 osób) 

windykacja zaległości:

- wystawiono upomnień 13 szt. na kwotę - 72 522,52 zł. zł.

- wystawiono tytułów egzekucyjnych  40 szt. na kwotę  -  61 422,20 zł.

Dane te obejmują rok 2017. W obecnym roku już część tytułów egzekucyjnych wpłynęło.

Wpłynęły w sprawie rozłożenia na raty i odroczenia terminu płatności:

-   4 wnioski z tytułu zobowiązań podatkowych 

- 13 wniosków z tytułu opłat adiacenckich i planistycznych;

Sprawy umorzeń przedstawiały się następująco:

Łącznie wpłynęło 13 wniosków o umorzenie zaległości podatkowych i opłat w tym: 

8  wniosków  zostało  rozpatrzonych  pozytywnie,  w  przypadku  3  wniosków  odmówiono
wszczęcia postępowania, 2 wnioski zostały rozpatrzone negatywnie (odmowa umorzenia) .

Umorzeń dokonano na łączną kwotę 4 485,400 zł.  w tym:

Podatek rolny – 3 735,40 zł.

Podatek od nieruchomości – 720,00 zł.

Opłata od posiadanych psów – 30,00 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.

Pani Anna Krępa – dodatkowo zwróciła uwagę, że jeżeli są zaległości z poprzednich lat to są
one u komornika lub na bieżąco w ratach są spłacane.

Radna  Anna  Stosio –  podała,  że  uchwała  o  opłacie  adiacenckiej  podjęta  była  w 2009  r.
Zapytała, czy osoby, którym naliczana została opłata adiacencka pouczeni zostali o tym, że w
przeciągu 9 lat mogą ubiegać się o rozłożenie tej opłaty na raty?

Pani Anna Krępa - poinformowała, że tak, wiedzą.
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Radna Anna Stosio – zapytała, jeżeli chodzi o opłatę adiacencką, czy wszyscy mieszkańcy
odprowadzili taką opłatę za przyłącze kanalizacyjne i w jaki sposób nalicza się taką opłatę.

Pani Katarzyna Milbrant  – jeżeli chodzi o opłatę adiacencką od przyłącza kanalizacyjnego
dla  Kaczek,  to   wszczęto  kilka  spraw.  Każda  działka  ma  inną  opłatę  adiacencka.  Każda
sprawa  jest  indywidualnie  rozpatrywana.  Różnica  ceny  polega  na  tym,  że  rzeczoznawca
nalicza opłatę za 1m2 . 

Radny Jan Selka – zapytał o sytuację po skanalizowaniu miejscowości Czerniewo.

Katarzyna Milbrant – poinformowała, że analizowała rok 2017, w tym okresie miejscowość
Czerniewo nie była ujęta. Nie posiada, żadnego protokołu z Czerniewa, że któraś z działek
była podłączona do kanalizacji.

Ad 3. Działalność Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 2017 roku.,

/Referuje Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich/

/Do posiedzenia dołączył Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich/.

Pan Karol Kozak – na rzutniku przedstawił działalność ZGKiM w 2017 roku.
/Załącznik do protokołu/
W  trakcie  przedstawiania  powyższych  informacji  radni  zadawali  pytania,  na  które  Pan
kierownik na bieżąco udzielał informacji.

Członkowie komisji zapoznali się z powyższa informacją. 
  
Ad 5. Sprawy bieżące:

a)  Rozpatrzenie  wniosku  z  dnia  19.03.2018r.  nr  WZP.GN.6840.9.2018  dotyczącego
sprawy Pana Zdzisława P. w sprawie zakupu działki gminnej w Mierzeszynie;

Przewodniczący Komisji – przedstawił w/w wniosek.

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawiając powyższy wniosek, poinformował, że jest to
droga dojazdowa, nalży ją sprzedać wraz ze służebnością. Tam jest stare szambo. Propozycja
pracownika Urzędu Gminy Trąbki Wielkie Pani Krystyny Pańków jest  taka,  aby sprzedać
całość. W przyszłości jest tam planowana przepompownia.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja. Radni ustalili, że są za sprzedażą z jednoczesnym
zabezpieczeniem dojścia do zaworu.

b)  Rozpatrzenie  wniosku  z  dnia  20.04.2018r.  nr  WZP.GN.7125.4.2018  dotyczącego
sprawy Pani Janiny K.  w sprawie wykupu lokalu mieszkalnego.   

Przewodniczący Komisji – przedstawił w/w wniosek.

Na  powyższy  temat  wywiązała  się  dyskusja,  w  trakcie  której  członkowie  pozytywnie
zaopiniowali ww. wniosek. 

Komisja jest za sprzedażą lokalu.

  Protokolant: Przewodniczący KEiRG   

  K. Czyż M. Płotka
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